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Skrivelse 

I Rågsved bor många äldre i eget boende. De har tidigare kunnat ta sig ut ner till Rågsveds 

centrum för att där få lagad mat i servicehusets restaurang.  Flera av dem rör sig hjälpligt med 

rullator eller annan hjälp. De har uppskattat möjligheten att få i sig näring i form av enkel 

husmanskost samtidigt som de också träffar andra i samma situation och ålder. För en del 

äldre har besöket på restaurangen varit dagens höjdpunkt och det enda som motiverat dem att 

lämna lägenheten. 

Nu har vi mött flera äldre i Rågsved som är förtvivlade över att restaurangen har stängt, de 

känner sig övergivna och resan till servicehusrestaurangen som ska starta i Enskededalen är 

inte att tänka på, med de svårigheter som de har att röra sig ute.  

Vänsterpartiet vill därför fråga följande: 

• Har förvaltningen kännedom om hur många äldre i Rågsved som kontinuerligt besökt 

restaurangen och därmed drabbats extra hårt av nedläggningen?  

• Vilka planer har förvaltningen på att erbjuda dessa äldre i Rågsved en likvärdig 

ersättning för den måltidsmöjlighet med näringsriktig mat och social samvaro som har 

gått förlorad? 

• Planerar förvaltningen någon form av uppföljning av hur äldres mathållning och 

välmående påverkats av nedläggningen av servicehusrestaurangen? 

 

 


